
obecni 12

wszyscy 15

procent 80,00 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

XIV w kadencji 2018 -2023 sesja Rady Miejskiej w
Suchedniowie z dnia 30 grudnia 2019 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 Adamiec Krzysztof obecny  

2 Bator Monika obecna  

3 Biskup Wiesław obecny  

4 Frątczak Lidia obecna  

5 Krogulec Waldemar obecny  

6 Kuszewska Małgorzata obecna  

7 Kutwin Tomasz nieobecny  

8 Łakomiec Henryk nieobecny  

9 Obara Mirosław obecny  

10 Pająk Arkadiusz obecny  

11 Pałac Marcin obecny  

12 Salwa Anna obecna  

13 Słoma Paweł obecny  

14 Stępień Małgorzata nieobecna  

15 Zegadło Eugeniusz obecny  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie posiedzenia.
Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 16:01

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec -
Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Z zaproszonych gości udział w sesji wzięli:
- p. Halina Ostrowska - Przewodnicząca Rady Seniorów
- p. Małgorzata Wiśniewska - Dyrektor M/G Biblioteki Publicznej 
- p. Rafał Lorenz - Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji 
- p. Stanisław Dymarczyk - Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej,
- p. Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych



Przewodniczący Osiedli i Sołtysi - (lista obecności w załączeniu do protokołu) 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali :
p. Cezary Błach - Burmistrz Miasta i Gminy 
p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 
p. Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy 
p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 
p. Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii 
p. Radosław Gąska - Radca Prawny 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Stwierdzono obecność 13 radnych (nieobecni Pani Małgorzata Stępień i Pan Henryk Łakomiec).

3. Powołanie sektretarza obrad (Pani Monika Bator).
Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej powołał radną Monikę Bator. 

4. Przyjęcie porządku obrad.
4.a. odczytanie projektu porządku obrad,
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad niniejszej sesji RM. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG  wnioskował o wniesienie do porządku obrad
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu
współpracy Gminy Suchedniów  z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie na rok 2020. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt porządku obrad wraz
z wnioskowanym przez Burmistrza MiG projektem uchwały. 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt porządku obrad poszerzony o projekt
uchwały , o wniesienie której wnioskował Burmistrz MiG. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz BRAK GŁOSU

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA



10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata BRAK GŁOSU

15 Zegadło Eugeniusz ZA

5. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej.
Od tej chwili obecna na sesji radna Małgorzata Stępień.

Do protokołu z XIII-ej sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 28 listopada 2019 r. nie wniesiono uwag.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej poddał  go pod głosowanie. Protokół został przyjęty
przez Radę Miejską. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 2 13.33 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz BRAK GŁOSU

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

6. Wystąpienia zaproszonych gości.
Od tej chwili obecny na sesji radny Tomasz Kutwin.

Pani Ewa Antosik - Przewodnicząca Osiedla Nr 5  :



wnioskowała o przeprowadzanie posiedzeń sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie w godzinach
pracy Urzędu MiG. Wskazywała, że dieta radnego jest rekompensatą za zwolnienie z pracy w
godzinach trwania sesji. Poinformowała, że pracownik z biura Rady Miejskiej ma umowę o pracę w
godzinach 07:30 - 15:30. Zostając po godzinach pracy na posiedzeniach sesji i komisji Rady
Miejskiej musi później odebrać sobie te nad wymiarowe godziny w godzinach pracy Urzędu Miasta
i Gminy, w wyniku czego zdarza się, że chcąc załatwić sprawę nie zastałam tego Pana w pokoju.
W okolicznych gminach sesje przeprowadzane są w godzinach dopołudniowych;
wskazała na konieczność odmalowania pasów na przejściu dla pieszych przy ul. kościelnej w
okolicach M/G Biblioteki Publicznej;
odnosząc się do projektu uchwały w sprawie (zwiększenia diety radnych) wnioskowała o
zamieszczenie w Gazecie Suchedniowskiej kwot diet radnych po podwyżce z wyszczególnieniem
sprawowanych funkcji przez radnych Rady Miejskiej  oraz diet Przewodniczących Osiedli i
Sołtysów. 

Pani Alicja Mańturz - sołtys wsi Michniów  złożyła podziękowania skierowane do Burmistrza MiG,
Skarbnika Gminy, Radnych Rady Miejskiej i wszystkim tym, którzy przyczynili się do ukończenia odcinka
drogi w Michniowie. Podziękowała Dyrektorowi SOK "Kuźnica" za wymianę okien w budynku Centrum
Integracyjnego w sołectwie. 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań.
Pan Wiesław Biskup - radny :

prosił o czyszczenie rowów i poboczy przy ul. Leśnej i załatanie ubytków w asfalcie drogi,
wskazywał na potrzebę przywrócenia do stanu pierwotnego ul. Wspólnej tj. poprawę nawierzchni,
oczyszczenie rowów, poprawa poboczy,
wnioskował o poprawienie płyty wjazdowej na ul. Józefów, która wystaje i stwarza zagrożenie dla
poruszających się pojazdów i wykonanie oświetlenia przy tej ulicy,
pytał, co z wnioskami do budżetu Gminy na 2020 rok złożonymi przez radnych,
poparł wniosek Pani Antosik o zamieszczenie kwot diet radnych na stronie Gazety Suchedniowskiej
i stronie internetowej Gminy Suchedniów. 

Pan Eugeniusz Zegadło - Wiceprzewodniczący RM  wskazał na potrzebę poprawy drogi gminnej
łączącej Ostojów z ul. Koszykową, która jest w fatalnym stanie. Droga była wykorzystywana jako droga
objazdowa podczas remontu mostu przy ul. Berezów.

Pan Mirosław Obara -radny :

pytał, czy jest już coś wiadomo odnośnie ubezpieczenia urządzeń, z których radni korzystają
podczas sesji (tablety);
podziękował Burmistrzowi MiG za montaż dodatkowej wiaty przystankowej przy ul. Jasnej;
poinformował, że jego zdaniem zakręt z ul. Berezów w ul. Jasną jest nieprawidłowo wyprofilowany,
ponieważ skręcając tam pojazdem z naczepą będzie ogromny problem, zakręt został zwężony,
powiększone chodniki i pobocze, sam zaś zakręt jezdni został zwężony. Będzie też występował
problem w przypadku złych warunków atmosferycznych, śliskiej nawierzchni.

Pan Paweł Słoma - radny zwrócił uwagę na zalegający wrak samochodu na parkingu przy
McDonaldzie. Prosił Burmistrza MiG o interwencje w tej sprawie. 

Pani Lidia Frątczak - radna prosiła o rozesłanie wśród mieszkańców informacji jak należy segregować
odpady w związku z wejściem w życie od nowego roku regulaminu segregacji odpadów. Z posiadanej
przez radną wiedzy, wynika że mieszkańcy mają z tym problem. 

Pan Waldemar Krogulec - radny w imieniu mieszkańców Mostek podziękował Burmistrzowi za
zamontowanie wiaty przystankowej.

Pan Wiesław Biskup - radny przypomniał, że wkrótce kończą się usługi medyczne w mieście
(obowiązująca umowa). Należałoby ogłosić przetarg na wykonywanie tych usług dużo wcześniej, żeby
była możliwość wystartowania w nim kilku podmiotów, dającą możliwość wyboru optymalnego podmiotu
świadczącego te usługi. 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania.
Pan Cezary Błąch - Burmistrz MiG :

poinformował, ze rok budżetowy 2019 jest już na ukończeniu, wiec w chwili obecnej nie ma



środków żeby jakieś droższe prace na drogach prowadzić.  Oczywiście zadbamy o to
wykorzystując nowe środki z budżetu te najpilniejsze prace przeprowadzić. Dotyczy to również
naprawy ulic wykorzystywanych przy objeździe podczas remontu mostu.  Objazd został
wyznaczony zgodnie z zatwierdzonym harmonogramem ruchu łącznikiem między Michniowem a
Krzyżką, gdzie firma modernizująca most dokonała poważnych prac aby tą drogę poszerzyć i
utwardzić;
poinformował, ze wniosków do budżetu Gminy na 2020 rok było poskładanych na szacowaną
kwotę 40 mln zł. Biorąc pod uwagę dochody Gminy można samemu sobie odpowiedzieć jakimi
środkami możemy dysponować. Należy wziąć również pod uwagę wzrost płacy minimalnej, gdzie
Gmina będzie musiała zabezpieczyć środki na jej wypłatę pracownikom Urzędu MiG i podległych
jednostek. Zabezpieczenie środków na wydatki bieżące, na rozpoczęte inwestycje, ogranicza
środki na nowe inwestycje. Nie można zgłaszać wniosków które nie mają pokrycia po stronie
dochodowej;
poinformował, że urządzenia, z których korzystają radni (tablety) są ubezpieczone;
zwrócił uwagę, że zakręt drogi Berezów - Jasna projektowała osoba posiadająca wiedzę i
uprawnienia, droga ta został też odebrana przez właściwe służby, obecni byli specjaliści z branży
budowlanej. Na ul. Warszawskiej i Kieleckiej występuje również ograniczenie tonażowe, pojazdy  z
naczepami mają zakaz poruszania się tam;
sprawdzimy sprawę wraku samochodu przy McDonaldzie, nikt do dzisiaj tego nie zgłosił;
w temacie segregacji odpadów poinformował, że informacja taka zostanie przekazana
mieszkańcom;
poinformował, że zostały już poczynione wstępne prace do przygotowania postępowania
przetargowego odnośnie wyłonienia podmiotu świadczącego usługi medyczne.

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiedzy sesjami Rady
Miejskiej.
Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy Suchedniów
za okres od 28 listopada do 29 grudnia 2019 r. pomiędzy XIII a XIV Sesją Rady Miejskiej w
Suchedniowie przedłożył Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (Informacja w załączeniu do protokołu). 

10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020.
10.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na rok 2020 przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (projekt uchwały w załączeniu do
protokołu).

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki  o projekcie uchwały
przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji . 

10.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.

10.d. głosowanie - nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr 96/XIV/2019 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

głosowanie głosowanie - nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2020.
11.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w
Gminie Suchedniów na rok 2020 przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).

11.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki  o projekcie uchwały
przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji . 

11.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie - nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2020.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr 97/XIV/2019 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie - nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Suchedniów na rok 2020.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła



Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok
2019.
12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2019  przedstawiła
Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy  (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia
Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

12.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.

12.d. głosowanie - nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy
Suchedniów na rok 2019.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr 98/XIV/2019 w sprawie w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok
2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie - nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok
2019.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła



Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

13. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Suchedniów na lata 2020 – 2038.
13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na lata
2020 – 2038 przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy  (projekt uchwały w załączeniu do
protokołu).

13.b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2020-
2038,
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów  na lata 2020-2038 odczytała Pani Urszula Nowak -
Skarbnik Gminy. 

13.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia
Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

13.d. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  o
projekcie uchwały przedstawił Pan Mirosław Obara - Przewodniczący Komisji . 

13.e. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki  o projekcie uchwały
przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji . 

13.f. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,



Pozytywną opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  o projekcie uchwały przedstawił
Pan Waldemar Krogulec - Przewodniczący Komisji . 

13.g. opinia Komisji Rewizyjnej,
Pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej o projekcie uchwały przedstawiła Pani Małgorzata Stępień -
Przewodnicząca Komisji. 

13.h. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.

13.i. głosowanie - nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Suchedniów na lata 2020 – 2038.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr 99/XIV/2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na
lata 2020 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie - nad uchwałą w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Suchedniów na lata 2020 – 2038.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

14. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Suchedniów na
2020 rok.
14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przedstawił projekt budżetu Gminy Suchedniów na 2020 rok



z uwzględnieniem autopoprawki. 

14.b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały
budżetowej Gminy Suchedniów na 2020 rok,
Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy  odczytała opinię (uchwałę) Regionalnej Izby
Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej Gminy Suchedniów na 2020 rok.

14.c. odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie
możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie
uchwały budżetowej Miasta i Gminy Suchedniów na 2020 rok,
Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy  odczytała opinię (uchwałę) Regionalnej Izby
Obrachunkowej w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w
projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Suchedniów na 2020 rok.

14.d. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały (projekcie budżetu) przedstawiła
Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji . 

14.e. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  o
projekcie uchwały (projekcie budżetu) przedstawiła Pan Mirosław Obara - Przewodniczący Komisji . 

14.f. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki  o projekcie uchwały
(projekcie budżetu) przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji . 

14.g. opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,
Pozytywną opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  o projekcie uchwały (projekcie budżetu)
przedstawił Pan Waldemar Krogulec - Przewodniczący Komisji . 

14.h. opinia Komisji Rewizyjnej,
Pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej o projekcie uchwały (projekcie budżetu) przedstawiła
Pani Małgorzata Stępień - Przewodnicząca Komisji . 

14.i. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

14.j. głosowanie - nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Suchedniów na 2020 rok.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr 100/XIV/2019 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Suchedniów na 2020
rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Po podjęciu w/w uchwały Przewodniczący RM zarządził przerwę w obradach. 

Podczas przerwy zostało zwołane posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki. 

głosowanie głosowanie - nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Suchedniów na
2020 rok.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos



1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia
Programu współpracy Gminy Suchedniów z organizacjami pozarządowymi
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020.
Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji pkt. 15 Sesji Rady Miejskiej.
15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy
Suchedniów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020 przedstawiła Pani
Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii  (projekt uchwały w załączeniu
do protokołu).

15.b. opinia Komisji w sprawie projektu uchwały,
Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki  o projekcie uchwały
przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji . 

15.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały w sprawie
przyjęcia Programu współpracy Gminy Suchedniów z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr 101/XIV/2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu
współpracy Gminy Suchedniów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na
rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia
Programu współpracy Gminy Suchedniów z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie na rok 2020.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

16. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w
ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Suchedniów
na lata 2019 – 2034”.
16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię
elektryczną  i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Suchedniów na lata 2019 – 2034” przedstawił
Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).

16.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  o
projekcie uchwały przedstawił Pan Mirosław Obara - Przewodniczący Komisji . 

16.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 

16.d. głosowanie - nad uchwałą w sprawie przyjęcia „Założeń do planu
zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i
Gminy Suchedniów na lata 2019 – 2034”.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr 102/XIV/2019 w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło,
energię elektryczną  i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Suchedniów na lata 2019 –
2034” stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie - nad uchwałą w sprawie przyjęcia „Założeń do planu zaopatrzenia w
ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta i Gminy Suchedniów na
lata 2019 – 2034”.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto



data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

17. Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela
nieruchomości.
17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości przedstawił Pan Dariusz
Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).

17.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  o
projekcie uchwały przedstawił Pan Mirosław Obara - Przewodniczący Komisji . 

17.c. dyskusja,
Pan Kazimierz Matla - Przewodniczący Osiedla Nr 3  proponował przygotowanie przez Gminę ulotek
dotyczących informacji o segregacji śmieci i wręczeniu jej każdemu właścicielowi posesji przy
roznoszeniu decyzji podatkowych. 

Pan Marcin Pałac - radny :

poparł propozycję przedmówcy  radnej Lidii Frątczak w sprawie przygotowania informacji dla
mieszkańców w sprawie segregacji śmieci,
pytał czy worki i kosze na śmieci do segregacji odpadów mieszkańcy otrzymają, czy będą musieli



się zaopatrzyć w nie we własnym zakresie. 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że w 2020 roku obowiązuje jeszcze system
mieszany (workowo-pojemnikowy). Firma odbierająca odpady w tym roku zobowiązana została do
wyposażania mieszkańców w worki na śmieci. Zgodnie z ustawą pojemniki na śmieci zapewnić powinien
właściciel posesji. 

17.d. głosowanie - nad uchwałą w sprawie wzoru deklaracji o wysokości
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez
właściciela nieruchomości.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr 103/XIV/2019 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie - nad uchwałą w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela
nieruchomości.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

18. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych
i konserwacyjnych pomnika przyrody.



18.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych
pomnika przyrody przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w
załączeniu do protokołu).

18.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu
Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  o
projekcie uchwały przedstawił Pan Mirosław Obara - Przewodniczący Komisji . 

18.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.

18.d. głosowanie - nad uchwałą w sprawie przeprowadzenia zabiegów
pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomnika przyrody.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr 104/XIV/2019 w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i
konserwacyjnych pomnika przyrody stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie - nad uchwałą w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych
i konserwacyjnych pomnika przyrody.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA

12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

19. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie diet dla radnych oraz



przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych.
19.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącego Rady Miejskiej,
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie diet dla radnych oraz przewodniczących
organów wykonawczych jednostek pomocniczych przedstawił Pan Krzysztof Adamiec -
Przewodniczący Rady Miejskiej. 

19.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia
Frątczak - Przewodnicząca Komisji.

19.c. dyskusja,
Pan Wiesław Biskup - radny poinformował, że podniesienie diet jest niestosowne ponieważ miasto
potrzebuje inwestycji i powinniśmy oszczędzać, a nie podnosić w ten sposób koszty dla miasta. Należy
dokonać cięć w inwestycjach, żeby kwotę na podwyżkę diet zgromadzić. Wolałbym, żeby te pieniądze
zostały przeznaczone choćby nawet na sfinansowanie wiaty przystankowej., dołożenie do drobnej
inwestycji w mieście.

Pan Waldemar Krogulec - radny poinformował, że wstrzyma się od głosu podczas głosowania. Zdaje
sobie sprawę, że występują koszty działania radnego, ale jestem też przedstawicielem sołectwa Mostki,
które potrzebuje inwestycji. Stąd stanowisko, że wstrzymam się od głosu. 

19.d. głosowanie - nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie diet dla
radnych oraz przewodniczących organów wykonawczych jednostek
pomocniczych.
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała Nr 105/XIV/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie diet dla radnych oraz
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

głosowanie głosowanie - nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie diet dla radnych oraz
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 30 grudnia 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 85.71 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław PRZECIW

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Łakomiec Henryk BRAK GŁOSU

9 Obara Mirosław ZA

10 Pająk Arkadiusz ZA

11 Pałac Marcin ZA



12 Salwa Anna ZA

13 Słoma Paweł ZA

14 Stępień Małgorzata ZA

15 Zegadło Eugeniusz ZA

20. Oświadczenia i apele Rady Miejskiej.
Pan Wiesław Biskup - radny wnioskował o umieszczenie w Gazecie Suchedniowskiej kwot diet
radnych z imienia i nazwiska oraz jaka kwota będzie za rok pobierania tego świadczenia. 

21. Sprawy różne.
Pan Mirosław Obara - radny odnośnie zbiegu ulic Bodzentyńskiej i Jasnej poinformował, że znaki
poziome tam ustawione po otwarciu drogi po remoncie już praktycznie nie istnieją. Prosił aby coś z tym
zrobić. 

Pan Arkadiusz Pająk - radny podziękował Burmistrzom za ustawienie wiaty przystankowej przy ul.
Langiewicza oraz Kierownikowi ZGK za naprawę chodnika i wykonanie odwodnienia przed ustawieniem
wiaty. 

Pan Tomasz Kutwin - radny wnioskował o naprawienie wiaty przystankowej przy ul. Bugaj gdzie jest
rozbita szyba. 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował w odpowiedzi na zapytanie sołtys Michniowa, że
każde przyłącze do sieci gazowniczej jest odpłatne. Chętni muszą ponieść koszt w wyniku ok. 2,3 tys zł
do 50 m przyłącza. 

Z racji, że obecna sesja RM jest ostatnią w roku Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM złożył
życzenia noworoczne mieszkańcom Gminy Suchedniów. 

22. Zamknięcie obrad.
Po wyczerpaniu treści porządku dziennego obrad Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM
ogłosił zamknięcie XIV-ej sesji Rady Miejskiej.

      Sporządził                         Sekretarz Obrad                                               Przewodniczący 
                                                                                                                    Rady Miejskiej

Mariusz Ślusarczyk                     Monika Bator                                                Krzysztof Adamiec


